
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 28.06.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  nr.564/22.06.2023 
din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local al Municipiului 
Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

2. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si 
subventii al Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de principiu pentru începerea 
demersurilor necesare înfrăţirii municipiului Calafat cu satul Vorniceni, raionul Straseni 
– Republica Moldova; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

4. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al UAT – Municipiul Calafat, în 
domeniul public al UAT – Judeţul Dolj, a imobilului – teren in suprafata de 30.000 mp, 
situat în Municipiul Calafat, T 126, P 945 identificat cu nr. cadastral 32244, înscris în 
CF 32244; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

5. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului in 
Adunarea Generala a Actionarilor la S.C. Compania de Apa S.A. pentru participarea la 
lucrarile Adunarii Generale Ordinare a Actionarilor din data de 10.07.2023; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

6. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a imobilului Pavilionului 
Administrativ- C1 si pltforma betonata, parcare, din incinta Targului de Saptamana 
situat in Municipiul Calafat, str. B-dul de Centura, nr.F.N., Judetul Dolj; initiator, primar, 
Mituletu Dorel. 

7. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiilor nr.1,2,3 din 
magazia C 3 si a platformelor betonate aferente fiecarui spatiu in parte situate in 
Municipiul Calafat, Targ de Saptamana, nr.F.N.; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

8. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a boxelor 
nr.1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13 din magazia C 4 si a terenurilor aferente fiecarei boxe 
in parte situate in Municipiul Calafat, Targ de Saptamana, nr.F.N., judetul Dolj; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

9. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in suprafata de 
360 mp, situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj ;initiator, primar, 
Mituletu Dorel. 

10. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a Spalatoriei auto si a 
terenului aferent situate in Municipiul Calafat, str. B-dul de Centura, nr.F.N., Judetul 
Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

11. Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a Instalatiei de 
distribuire GPL (SKID GPL), Cabina operatorului si a terenului aferent situate in 
Municipiul Calafat, str. B-dul de Centura, nr.F.N., Judetul Dolj; initiator, primar, Mituletu 
Dorel. 

12. Proiect de hotarare privind includerea in inventarul domeniul public al municipiului 
Calafat a terenului in suprafata de 18046 mp; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

13. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari);  
 

D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta ordinara a 
Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind statutara; Supune 
la vot urmatoarele procese verbale: 

P.V. al sedintei ordinare din data de 18.05.2023 fiind votat cu 16 voturi pentru (Ciobanu Radu, 
Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Ionescu Gratiel, Ivandtu 
Dumitru, Lalescu Merodona, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, 
Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George) si o abtinere (Ciobanu Lucian); 
P.V. al sedintei extraordinare din data de 06.06.2023, domnul Nicola Catalin comunica faptul ca nu 
a semnat procesul verbal al sedintei deoarece sedinta a fost inregistrata iar pe sitea fost trucheata, 
nu a fost facuta publica in totalitate ci doar o parte a sedintei, acesta fiind motivul pentru care nu a 



semnat procesul verbal, deoarece l-a si rugat pe domnul primar sa-i puna la dispozitie filmarea 
pentru a verifica cele consemnate in procesul verbal. 
D-l Primar informeaza ca fiind o sedinta extraordinara nu presupunea conform regulamentului  sa 
fie alte discutii dupa, unde d-l presedinte de sedinta a facut circ la sedinta, personal a pus doar ce 
s-a votat si nimic mai mult, celelalte erau treaba presedintelui de sedinta doarece daca se doreste 
asa ceva sa fie aduse filmari cum sunt si in aceasta sedinta si se posteaza cum se vrea; ca institutie 
avem obligatia sa dam cetatenilor doar ce s-a votat si nimic altceva.  
D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca ar trebui sa fie transparenta daca nu este nimic de ascuns. 
D-l Primar comunica faptul ca in mandatul trecut nu s-au publicat sedintele. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca s-au dat toate sedintele cu exceptia uneia deoarece a fost cu 
injuraturi, a injurat cineva pe altcineva. 
Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin informeaza ca nu v-a vota nici astazi deoarece 
sedinta s-a inchis atunci cand s-a declarat inchisa, isi asuma responsabilitatea asta, dar se voia sa 
nu anunte dl Ciobanu Lucian stiind ca dl primar era plecat cu dl Catrina si nu se stia cine va semna 
documentele, intreband-o pe dna secretar general de acest lucru, se voia sa se stie cine semneaza, 
dl Ciobanu Lucian a mai intrebat cine vinde conductele de metal de la marginea orasului, a intrebat 
cand se va stropi de tantari, au fost niste lucruri care trebuiau intrebate intr-o sedinta de C.L.; daca 
dl primar considera ca s-a facut bascalie, asteapta sa puna la dispozitie filmarea cum a fost ea 
deoarece acel om filmeaza pe banii primariei. 
D-l Primar informeaza ca dl presedinte de sedinta poate veni la primarie si o poate viziona coricand. 
Domnul Presedinte de sedinta, comunica sunt tablete si sa i se puna intregistrarea pe tableta. 
D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca nu exista transparenta deoarece cetatenii nu afla ce se discuta 
la sedinte. 
D-l Primar informeaza ca sedinta de acum este ordinara. 
D-na Secretar general supune la vot P.V. din 06.06. fiind votat cu 6 voturi pentru (Dumitru Mugurel, 
Florica Viorel,Mihut Dan, Pirjol Ion,Rusu Viorel , Usurelu George), o abtinere (Ciobanu Lucian) si 

10 voturi impotriva (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu 
Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica) 
 
Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin, supune la vot ordinea de zi fiind votata cu 
unanimitate de voturi;  
 
 

Punctul 1- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului local al 
Municipiului Calafat;Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita 
luari de cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat 
avize favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.45. 
 

Punctul 2- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri 
proprii si subventii al Municipiului Calafat;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 

adoptata hotararea consiliului local nr.46. 
 

Punctul 3- Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de principiu pentru 

începerea demersurilor necesare înfrăţirii municipiului Calafat cu satul Vorniceni, raionul 
Straseni – Republica Moldova; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  
D-l Ciobanu Lucian intreaba ce s-a intamplat cu acordurile celelalte pe care le-am avut, 
respectiv Italia-San Bartolomeo, Grecia- Dravetop, Olanda-Daivenop nu s-a mai facut nici 
un fel de intalnire, nici un fel de proiect impreuna?comunica ca totul s-a rupt pe mandatul 
sau doarece consilierii P.N.L. (dl Nicola si dl Mituletu) se opuneau la toate proiectele; inainte 
se infrateau cu orase, acum s-a inceput cu satele; si intreaba care este motivul infratirii cu 
acest sat, satul Vorniceni. 



D-l Primar informeaza ca in mandatul trecut s-a reusit sa se distruga ce a facut dl Traistaru, 
infratirea cea mai fructuasa pe care a avut-o Calafatul vreodata a fost cea cu Dravetop 
datorita muncii d-lui Traistaru pe care in mandatul trecut, in decursul celor 4 ani nu a fost 
purtata nicio corespondenta cu acestia; la inceputul mandatul s-a primit o adresa ca s-a 
inchis orice infratire cu Daivenop unde poate demonstra aceste lucruri cu hartii si fapte. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca nu poate demonstra deoarece nu avea acces la hartii si 
nici nu i s-a dat cand a cerut. 
D-l Primar comunica ca din data de 26 sept pana in 23 octombrie s-a consumat poate, 
aproximativ 30-40 topuri de hartie si a xeroxat tot ce exista documnete in primarie. 
D-l Ciobanu Lucian comunica ca acele hartii au ramas la dl Primar deoarece le-au trimis la 
Prefectura si intre timp s-au pierdut deoarece personal avea nevoie de acele hartii, unde 
trebuiau contestate niste dispozitii pe care Prefectura le-a anulat in mandatul sau, 
documentele fiind pierdute intre Prefectura si Primarie dupa plecarea dansului. 
D-l Primar informeaza ca nu are cunostinta  despre greci, cun san martolomeo a purtat 
corespondenta dar a fost acolo cu schimbatul primarului si nu au mai dorit sa vina la noi 
facandu-le invitatie de zilele orasului, dar prin documente s-a pastrat legatura cu toate 
orasele infratite, cine nu a venit la noi, nici noi nu am fost;cu privire la vorniceni poate 
asiguta ca desi este o comuna, este unul dintre cele mai influente sate iar in Vorniceni este 
cel mai mare G.A.L. al Republicii Moldova, aici fiind vorba mai mult de a reusi accesarea 
de fonduri europene. 
 
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 8 voturi pentru 

(Ciobanu Lucian, Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu 

Monica, Usurelu George) si 9 abtineri (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil ).Nu a fost 
adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 4. Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al UAT – Municipiul 

Calafat, în domeniul public al UAT – Judeţul Dolj, a imobilului – teren in suprafata de 30.000 
mp, situat în Municipiul Calafat, T 126, P 945 identificat cu nr. cadastral 32244, înscris în CF 
32244; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.47. 
 

Punctul 5. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

in Adunarea Generala a Actionarilor la S.C. Compania de Apa S.A. pentru participarea la 
lucrarile Adunarii Generale Ordinare a Actionarilor din data de 10.07.2023; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.48. 
 

Punctul 6. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a imobilului 

Pavilionului Administrativ- C1 si platforma betonata, parcare, din incinta Targului de 
Saptamana situat in Municipiul Calafat, str. B-dul de Centura, nr.F.N., Judetul Dolj; 

D-l Primar informeaza ca la data de 1 ianuarie 2022, Primaria Calafat a intrat in posesia 
unei hotarari judecatoresti unde era  targul de saptamana  care fusese dat in concesiune; din 
acel moment tot ce a existat acolo, activitate economica, a functionat in baza unui act aditional; 
trebuie aduse la normalitate si cei de acolo sa aiba si ei un contract pentru a avea siguranta in 
investitiile pe care le au in continuare asta in cazul in care bineinteles daca castiga si licitatia.  

D-l Ciobanu Lucian intreaba despre ce act aditional este vorba, intre cine si cine? 
D-l Primar afirma ca i s-au comunicat in sedintele de comisii; pentru a se putea inca 

acele chirii trebuia sa fie un act legal, juridic, in baza caruia se putea avea legalitatea necesara 
pentru incasarea respectivelor sume; 

D-l Ciobanu Lucian intreaba act aditional la ce?al cui era actul de inchiriere? 



D-l Primar raspune ca in momentul in care s-a emis o hotarare judecatoreasca definitiva 
si irevocabila nu mai exista contract de inchiriere. 

D-l Ciobanu Lucian intreaba al cui era contractul, intre cine si cine? 
D-l Primar comunica ca la vremea respectiva era grovapanul. 
D-l Ciobanu Lucian intreaba ce legatura avea Primaria cu Grovapanul si cu cei care 

aceau inchiriat? 
D-l Ciobanu Radu arata ca s-a facut un act aditional la o hotarare judecatoreasca, 

deoarece asta se intelege. 
D-l Primar comunica ca s-a verificat si de Curtea de Conturi. 
D-l Presedinte de sedinta informeaza ca toate cladirile de acolo si terenuri au fost 

castigate in anul 2020 si nu in 2022. 
D-l Primar arata isi cere scuze deoarece nu si-a dat seama la an, iar banii din chirii sunt 

in contul Primarie. 
 D-l Presedinte de sedinta informeaza ca nu va vota acest proiect deoarece vrea sa 

vada la urmatoarea sedinta, societatile care au contracte acolo, daca sunt contracte acolo in 
derulare, sa fie pusa o schita la material, deoarece schita respectiva are mai multe detalii, de 
exemplu de  suprafata terenului. 

D-l Viceprimar comunica ca pe mandatului d-lui Ciobanu Lucian, a fost grovapanul care 
a intrat in faliment iar in urma deciziei a instanteti, care a venit prin luna octombrie 2020 dupa 
care Primaria a facut un act aditional cu judecatorul Sindi. 

D-na Secretar general informeaza ca s-a preluat de la lichidator imobilele construite de 
concesionare.  

D-l Viceprimar arata ca banii incasati de pe fiecare chirie sunt la bugetul local, acum 
problema este de ce s-a intarziat atat de mult de nu s-a facut evaluare, cadastru si scoatere la 
licitatie, fiind vorba de aproape 3 ani de zile, iar daca in acest moment este legal ceea ce face 
Primaria, sa se incaseze acele chirii? 

 D-na Secretar general informeaza ca atata timp cat este posibila 

D-l Pirjol Ion arata ca la efectuarea cadastrului, 6 luni de zile s-a intarziat din diferite 
motive, ca nu e o strada cadastra, la punctele termice s-a intarziat 7 luni de zile, la fel, daca 
pana acum s-a spus ca s-a intarziat 3 ani de ce se mai intarzie inca o data, terenul si cladirile 
sunt ale Primariei, care personal crede ca licitatia se va duce un pic mai sus fata de cea 
prezenta. 

D-l Ionescu Gratiel intreaba pe dna Secreatr daca este normal sa se scoata la licitatie 
pur si simplu aceste spatii? Sau ar trebui dreptul de preemptiune la cei care au fost pana acum 
si au facut diverse investii in locatiile respective. 

 D-na Secretar general informeaza ca doar daca se vindea, acea persoana daca avea 
contract de inchiriere cu UAT-ul atunci avea dreptul de preemptiune. 

D-l Ionescu Gratiel informeaza ca nu i se pare normal acest lucru deoarece oamenii de 
acolo pot pierde daca licitatie este mai mare cu 50 de centi si considera ca ar trebui sa se 
gaseasca o modalitate de a nu scoate oamenii care au facut investitii acolo, chiar daca va veni 
licitatie, trebuie sa se tina cont de oamenii de acolo. 

D-na Secretar general informeaza ca pe legea nr.215 se putea dar pe nou cod 
administrativ, OUG nr.57 nu mai permite, nu se mai poate acest lucru. 

D-l Primar arata faptul ca sunt contraziceri deoarece unul spune ca de ce sa dam 
oamenii afara, iar dl viceprimar spune ca de a durat asa de mult, iar logica a fost sa se 
gaseasca o cale legala si buna pentru acei oameni; dreptul de preemptiune nu exista in cazul 
inchirierilor, ci trebuie respectata legea licitatiilor, nu se poate face un favor cuiva cand Primaria 
scoate la licitatie ceva, nu se poate ingradi dreptul nimanui de a se inscrie la licitatie, acesta 
este raspunsul. 

D-l Ionescu Gratiel intraba daca s-a pus in postura investitorilor de acolo.  
D-l Primar informeaza ca vorbeste de lege si nu de investitori. 
D-l Presedinte de sedinta intreaba la caietul de sarcini, la piata cand s-a dat o hala, in 

functie de cifra de afaceri, acolo era 25 de puncte acum sunt 5 puncte, cine face acest caiet 
de sarcini? 

D-l Primar arata ca stie despre ce este vorba, la acel moment cand s-a aprobat, 
aprobare facuta in C.L. s-a facut o greseala deoarece Primaria la acea licitatie a pierdut bani, 
ca atare, tot in baza legii, dandu-ne voie de la 0-45 % pentru modificarea acestu procent, 



ducandu-se de altfel cat mai jos posibil ca cel care da cel mai mult pret pe chirie acela sa aiba 
castig de cauza, acesta fiind motivul pentru care s-a modificat. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi pentru  
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Usurelu George), 2 abtineri 
(Ciobanu Radu, Seuleanu Monica) si 9 voturi impotriva (Ciobanu Lucian, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 7- Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiilor nr.1,2,3 

din magazia C 3 si a platformelor betonate aferente fiecarui spatiu in parte situate in Municipiul 
Calafat, Targ de Saptamana, nr.F.N.; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi pentru  
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Usurelu George), 2 abtineri 
(Ciobanu Radu, Seuleanu Monica) si 9 voturi impotriva (Ciobanu Lucian, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 8- Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a boxelor 

nr.1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13 din magazia C 4 si a terenurilor aferente fiecarei boxe in parte 
situate in Municipiul Calafat, Targ de Saptamana, nr.F.N., judetul Dolj;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru  

(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel) 3 abtineri (Ciobanu Lucian 
Ciobanu Radu, Seuleanu Monica) si 9 voturi impotriva ( Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Usurelu 
George). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 

Punctul 9- Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului 
in suprafata de 360 mp, situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 7 voturi pentru  

(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu 
George) si 10 voturi impotriva (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, 
Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). Nu 
a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 10. - Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a Spalatoriei 

auto si a terenului aferent situate in Municipiul Calafat, str. B-dul de Centura, nr.F.N., Judetul 
Dolj; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi pentru  

(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Usurelu George), 2 abtineri 
(Ciobanu Radu, Seuleanu Monica) si 9 voturi impotriva (Ciobanu Lucian, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 11. - Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a 

Instalatiei de distribuire GPL (SKID GPL), Cabina operatorului si a terenului aferent situate in 
Municipiul Calafat, str. B-dul de Centura, nr.F.N., Judetul Dolj;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  



D-l Presedinte de sedinta intreaba care suprafata este buna deoarece in referat si raport  
sunt suprafete diferite. 

D-l Primar arata faptul acel teren nu a fost folosit niciodata, acest blocaj nu ar trebui sa fie 
in C.L.  

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 6 voturi pentru  
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Usurelu George), 2 abtineri 
(Ciobanu Radu, Seuleanu Monica) si 9 voturi impotriva (Ciobanu Lucian, Colcea Madalina, Draghici 
Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa 
Emil). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 12. Proiect de hotarare privind includerea in inventarul domeniul public al 
municipiului Calafat a terenului in suprafata de 18046 mp;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.49. 
 

1. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari);  
D-l Pirjol Ion arata faptul ca va face referire la 4 puncte si anume: 

-sportul- comunica ca de 3 ani de zile a rugat consilierii locali sa se intalneasca pentru a vedea 

ce se va face cu echipa de fotbal al Calafatului, de fiecare data au venit cu diferite motive si nu 

s-au intalnit; pe retelede de socializare cativa colegi din C.L. s-au laudat cu o echipa de fotbal 

privata facandu-se sponsorizari cu o cutiuta chiatr si la spital prin diferite sectii iar in concluzie 

se fac pentru diferite entitati dar pentru echipa Calafatului nu se face nimic. 

-sanatatea- tot in mass media s-a spus ca in sfarsit a ajuns CT-ul la Calafat, datorita unor 

membrii PSD, 2 PNL SI 2 PMP ar trebui adusa o hartie in scopul in care cei 10 consilieri si 

judetul au purtat o corespondenta cu ministerul Sanatatii pentru acest lucru; panglica acestui 

CT ar trebui taiata de managerul spitalului si nu de ministrul sanatatii deoarece a purtat toata 

corespondenta in vederea achizitionarii CT-ului;  

-cultura- de 1 mai PSD a organizat de ziua copilului, peste tot vorbinadu-se de acest lucru, 

acum cateva zile la Muzeu a fost festivalul international de poezie Mihai Eminescu, nu s-a vazut 

nimic scris in mass media despre acest lucru;  

-iridex- trebuie luata legatura cu ei deoarece nu ridica toate materialele vegetale, in special pe 

str.Popa Sapca la nr.2,4, si 5 care masina vine o data pe luna. 

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca in legatura cu festivalul de poezi, in 2019 aceelasi om, dl 

Ion Deaconu, presedintele a venit in oras impreuna cu 40 de poeti din toata lumea, nu a fost 

nimeni acolo; s-a pus statuia poetului in parcul de la spital unde au fost reclamatii cu acest 

scop, deoarece nimeni nu a fost de acord cu acea denumire a parcului; iar referitor la CT, din 

mandatul trecut a lasat suma de 2mil 100 mii de euro, banii finantati, contractul de finantare 

semnat, unde sunt acei bani pt CT si celelalte aparaturi medicale cat si reabilitarea 

ambulatoriului? De ce nu s-a discutat in C.L. cand s-a renuntat la proiect si decizia a fost luata 

de doua persoane si nu de consilierii locali. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba ca si primaria a organizat pentru 1 iunie unde dl primar a 

inmanat niste cadouri, pe ce bani s-au luat acele cadouri? 

D-l Primar informeaza ca asa cum s-au taiat banii de la zilele orasului pentru copii, respectiv 

cei 16 lei/copil, de data aceasta oamenii de bine din oras au cumparat 291 de plasute de 

dulciuri, copii fiind 260 iar restul s-au dat copiilor din oras, aceia fiind bani privati. 

D-l Ciobanu Lucian intreaba daca s-au cumparat dulciuri sau s-au dat bani, deoarece daca s-

au dat bani trebuia veniti in C.L. 

D-l Ionescu Gratiel arata faptul ca in acea solicitare nu s-a mentionat de bani pentru copii ci 

erau pentru mese festive. 



D-l Draghici Radu are o remarca cu privire la faptul ca se pot aduce aparate si in spitalul Calafat, 

cu meritul managerului, a organizatiei PSD, a Ministrului Sanatatii, ideea este ca s-a putut si s-

a luat o aparatura pentru orasul Calafat, pentru cetatenii Calafatului; din postarea pusa in mass 

media a fost doar pentru a anunta oamenii ca a ajuns CT-ul la Calafat, ingrijirea sanatatii o sa 

se dezvolte, o sa fie bani mai multi pentru spital fiind mai mult o publicitatea la activitatea din 

spital; pe mandatul dlui Ciobanu si a dnei Dina nu s-a facut niciodata postari pentru aparatura 

cumparata pentru spital, s-a luat atunci un parata la radiologie care a costat 15 mld, dar nu s-

a pus pe retelele de socializare, s-a luat laparoscop, la fel nu s-a pus pe retele de socializare, 

cand a venit dl Nita acel aparat era luat si a putut sa faca operatii, daca nu iasa cineva public 

si taie pamglici asta nu inseamna ca nu s-a luat; s-a facut reclama dr.Nita ca a facut prima 

operatie laparoscopic, unde la un moment dat a venit televiziunea pentru a filma doctorii, s-a 

facut reclama dr.Florescu care a lasat strainatatea pentru a veni la Calafat sa opereze, 

dr.Vartosu la fel; in acest spital daca nu se facea pe parcursul timpului, de fiecare director cate 

ceva spitalul nu arata asa cum este acum, personal lucreaza de 35 de ani in spital dar acum 

este cea mai mare investitie care s-a facut pentru spital; in anul 2019 s-a dus bugetul spitalului 

pana in luna august si nu mai erau bani pentru alimente si s-a pus in sobolan in curtea spitalului 

pentru denigrarea spitalului si nu a dnei Dina asa cum se dorea denigrarea dansei; nu a venit 

nimeni sa spuna ca nu se da dr.Nita ca este liberal sau dlui Primar, toata lumea are rolul lui dar 

cel mai important este faptul ca s-a facut care si pentru oras trebuia facut la fel, astfel si orasul 

putea sa ajunga asa cum este spitalul; s-a spus ca s-a umblat cu o cutie pentru echipa de fotbal 

priva, in spital exista camere de supraveghere unde se poate vedea daca cineva a umblat cu 

acea cutie in spital, acea echipa de fotbal a repezentat Calafatul, care a jucat cu Severinul, 

Pitesti, pentru copii aceia parintii le platesc din propriul buzunar iar rezultatele sunt pentru viitor 

iar acesti copii, toti care joaca pentru oras trebuie ajutati si promovati iar acea cutie a fost tinuta 

pe stadion; 

D-l Popa Emil arata faptul ca trebuie pastrata linistea in sala de sedinte; informeaza ca are 

doua puncte de discuatat, in legatura cu fotbalul s-a zis ca urma o intalnire pentru a purta 

discutii in legatura cu echipa de fotbal pentru a-l pune pe niste principii sanatoase si obiective; 

al doilea punct este in legatura cu spitalul, iar faptul ca au lucrat institutiile si fortele politice este 

un lucru foarte bun dar de cate ori sa vorbeste despre spital si manager i se aduc mari prejuditii 

directorului de spital, care este un baiat tanar, un baiat in formare, iar tenta aceasta despre 

spital care are o importanta in oras si zona sa fie decenta sa nu se mai tipe unii la altii si tot ce 

este cel mai bun este faptul ca toti cetatenii din zona beneficiaza de spital;  

D-l Viceprimar comunica ca dl Pirjol nu a votat niciodata investitiile in spital, ultima fiind 

modernizarea sectiei de pediatrie iar politizarea zilei copilului este falsa deoarece s-au taiat 

bursele copiilor cand au fost pe ordinea de zi;  

D-l Ciobanu Radu arata ca s-a facut o adresa dlui primar din parte unor consilieri locali prin 

care solicita sa se puna la dispozitie cheltuielile din capitolul 70 deoarece toata lumea este 

revoltata despre caini si tantari, unde s-a spus pe o retea de socializare ca o parte din  consilierii 

locali au taiat banii pentru tantari si caini; intreaba pe dl primar daca a adus in sedinta raspunsul 

la adresa facuta de consilieri deoarece conform legii trebuie raspuns in 10 zile; 

D-l Primar comunica faptul ca totul se rezuma la bugetul local, unde a fost o postare la 

amendamentul facut la buget la functionare erau 13 mld si ceva  iar dl viceprimar cu acel 

amendament a scos 6 mld si 300 si ceva de milioane , ramanand 9 mld dar in hartii erau 7, 

ideea fiind ca la Calafat functionarea curentului electric pe un an de zile costa 8 mld si ceva, 

aici ramand 7, obligatia personala era ca acesti 7 mld sa fie impartiti impreuna cu 

compartimentele de specialitate  pe 4 trimestre, se poate functiona numai cu curentul, ne mai 

vorbind despre celelalte utilitati?pana la rectificare trebuie respectat si impartiti pe trimestre, 

dar de tantari totusi s-a dat; din punct de vedere al bugetului era imposibil sa se dea de tantari 

si pentru caini, la noi pentru caini persoana cu care lucrasem anul trecut a venit cu o oferta de 

600lei/caine fata de Breasta care ceruse 1.500 lei/caine, ideea este sa fie acei bani pentru 

caini; la acest moment este imposibil din bugetul local sa se poata asigura acest tratament 

contra tantarilor dar totusi s-au gasit sursele necesare cu privire la tantari. 



D-l Ciobanu Radu informeaza ca asa s-a gasit si sursa pentru curentul electric unde s-a iesit 

public (dl primar si dl Catrina) spunand ca s-a produs evitabilul si Calafatul a stat 3 saptamani 

in intunerica, iar ulterior s-au gasit bani;  mai intreaba inca o data daca li s-au adus cheltuielile 

solicitate prin adresa? 

D-l Primar arata faptul, consilierii locali au posibilitatea sa se duca la biroul de specialitate si 

poate cere deoarece nu ii opreste nimeni sa nu li se dea acel document;  

D-l Ciobanu Radu informeaza ca la sedintele de comisii, dna secretar general a spus ca nu se 

poate da niciun document din Primarie fara acordul dlui Primar iar acum personal il trimite la 

compartimentul de specialitate unde acesta va spune ca nu va da nici un document fara acordul 

dlui Primar. 

D-na Secretar general comunica ca nu se dau documnte fara semnataura dlui Primar. 

D-l Primar comunica si promite ca daca va veni la primarie, se aseaza in birou si va chema 

compartimentul de specialitate dadu-i toate documntele solicitate cat timp este si dumnealui de 

fata; 

D-l Ciobanu Radu comunica ca vrea acele documente sa vada si cetatenii, sa vada lumea 

cheltuielile; saptamana viitoare se intra in alt trimestru, exista bani pentru stropirea tantarilor;  

D-l Primar informeaza ca nu sunt bani; legea obliga sa se asigure functionarea unei institutii de 

la 1 ianuarie pana la 31 decembrie;  

D-l Ciobanu Radu informeaza ca pana acum au trecut doua trimestre unde s-au cheltuit 3,5 

mld, intreaba din ceilalti 3,5 mld, in trimestrul III sunti bani sa se dea de tantari? 

D-l Primar informeaza ca nu sunt bani nici macar pentru a termina anul; sunt contracte in 

derulare cu curent, apa celelalte servicii; rectificarea bugetara se face atunci cand sunt toate 

datele de Consiliul Judetean. 

D-l Ionescu Gratiel informeaza ca dl primar raspunde altceva fata de ce este intrebat; mai 

devreme s-a spus ca s-a facut o adresa din partea unor consilieri locali, respectiv 10 unde 

trebuiau justificati 7 mld 640 mil sa se vina in fata cetatenilor pentru a spune ce s-a facut cu 

acesti bani; daca se puteau folosi la tantari, caini, la iluminat public, unde sunt acesti 

bani?viceprimarul cand a spus ca a lasat 9 mld dar viceprimarul cand a spus ca a lasat 9 mld 

se referea la cei 7 mld 640 mil, iar 1 mld 185 mil au fost dat pentru paza unde viceprimarul s-a 

referit clar la banii ramasi pentru tantari, caini, iluminat si altele; s-a auzit ca s-au luat 5l de 

solutie pentru tantari, este adevarat? 

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca in capitolul 70, au fost 764 mii lei, adica 7 mld 640 mil, 

dar mai este un capitol 51 in care au fost 10 mld, din capitolul acela 51 se puteau lua bani 

pentru functionare, in afara de a plati serviciile, deci se putea lua solutie de stropit pentru tantari, 

motorina, benzina, antigel pentru a amesteca cu solutia, se putea plati curentul, putea sa se ia 

mancare la caini din acel capitol se puteau lua acesti bani in afara de a plati serviciile. 

D-l Primar arata faptul ca nu se poate cumpara manacare pentru caini atata timp cand nu sunt 

caini in adapost; pentru a aduce cainii in adapost trebuie platite servicii;  

 D-l Presedinte de sedinta informeaza ca se pot plati servicii din capitolul 70 si apoi se completa 

din capitolul 51; trebuia procedat la un buget de 17 mld, sa se faca intai prioritatiele, tantarii, 

curentul electric, sa se asigure cetateanului un minim de confort, sa nu-l manance tantarii, cainii 

si sa aiba curent electric dar acei bani s-au cheltuit; la urmatoarea sedinta dl primar sa vina cu 

acte si sa spuna ca pana acum s-au cheltuit doar 3,5 mld dic cei 7,64 mld tinand cont ca paza 

este asigurata pana la sfarsitul anului, din functionare s-au luat banii si s-au dat catre scoli 

pentru paza si spital pentru a nu se confrunta ca anul trecut unde au fost 18 mld la functionare 

unde pe 1 august nu a mai fost paza la spital si scoli tocmai din acest motiv s-au dat banii direct 

la scoli si spital pentru a asigura paza pe tot parcursul anului; din cei 764 mii lei trebuia facut 

ce era prioritar; cel care face hala la piata consuma curentul electric de la noi, acea persoana 

lasa si firul acolo, omul fura curent de la stalp; a facut o piata fara a consuma curent; ce cantitate 



de insecticid s-a folosit si pe ce bani a fost cumparat pentru stropirea de tantari in Basarabi, 

Golenti, Calafat si Ciupercenii Vechi; 

D-l Primar comunica ca nu raspunde la cele 10 persoane deoarece legea ii permite iar acele 

10 persoanel si-au batut joc de bugetul Calafatului unde au trecut inclusiv strazi de asfaltat 

unde nu aveau habar ca nu exista strada respectiva; in momentul cand vine cu materiale pe 

ordinea de zi, stie despre ce este vorba si are si justificare in acest scop; personal considera 

ca trebuie respectati cei 13-14 mii de oameni si nu cei 10; in legatura cu Bruxelles, Primaria nu 

a decontat absolut nimic; la hala de la piata, datele tehnici cum s-a castigat licitatia  a fost 168 

euro/mp; intreaba pe dl Ciobanu Lucian deoarece dansul a postat pe diferite retele de 

socializare despre faptul ca a gasit un grup infractional, intreaba ce s-a intamplat cu acei 6 mld 

si ceva si daca se poate da numele persoaneleor respective deoarece a cerut si demisa 

acestora, daca se tot vorbeste de transparenta. 

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca dl Primar ar trebuie sa spuna despre acest lucru deoarece 

dumnealui este acum la conducere si ar trebuie sa spuna ce s-a intamplat cu dosarul respectiv; 

comunica ca se poate vedea pe filmare numele;  

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca, Consiliul Local a alocat si aprobat 7 mld pentru a face 

acea piata unde dl Primar a spus ca o poate face cu 4 mld; nu se poate face o cladire fara 

ferestre;  

D-l Primar informeaza ca halele industriale nu sunt aceasta fiind o piata industriala si nu de 

comert;intreaba daca se putea scoate la licitatie mai mult decat era devizul estimat al lucrarii? 

D-l Presedinte de sedinta raspunde ca da,iar in mandatul trecut personal impreuna cu dl Primar 

s-a opus acestui proiect pentru a nu mai iesi primar dl Ciobanu Lucian si s-a dat 3 mld pentru 

a atribui lucrarea directa acelei societati fara licitatie; 

D-l Ionescu Gratiel afirma ca un se poatre face o cladire fara ferestre; in legatura cu fantanile 

informeaza ca sunt montate conturele dar inca nu functioneaza si ce ar mai trebui ca acestea 

sa functioneze?  

D-l Primar comunica ca acele fantani erau legate lacurent de la  cetateni, acest lucru fiind ilegal, 

dar cu ajutorul C.L. a fost aprobata suma de 700 mil pentru a lega toate fantanile pentru a fi 

legate la un contur iar acum fiind in legalitate dar acest lucru dureaza deoarece sunt 37 de 

fantani si nu pot fi data in folosinta toate odata ci pe rand;  

D-l Florica Viorel arata faptul ca in sedinta este numai circ iar probleme din oras sunt 

nerezolvate; cel mai corect era sa fie facut bugetul impreuna; personal are in subordine 50 de 

copii la fotbal, nu s-a dorit sa se faca terenul sintetic, nu s-a dorit sa se faca parcul de Cafe bar 

personal voteaza in folosul comunitatii deoarece a fost ales de oameni; trebuie facut ceva 

pentru oras; presedintele de sedinta sa-si faca datoria de presedinte; considera ca ar trebuie 

si o doamna dintre consilierii locali sa conduca sedintele de cosniliu propunand pe dna 

Seuleanu la un moment dat; 

D-l Ionescu Gratiel intreaba daca s-a inceput procedura pentru terenul de la liceul Agricol, 

Stefan Milcu. 

D-l Primar comunica ca acel teren va fi folosit doar de liceu. 

D-l Popa Emil comunica ca are o curiozitate personala despre faptul ca s-a intervenit contra 

tantarilor si daca dl primar poate oferi cateva date respectiv ce cantitate s-a folosit, s-a 

aprovizionat  si ce suprafata? 

D-l Primar arata faptul ca s-a folosit amestecat cu antigel respectiv o jumatate de litru de 

substanata cu 50 l de antigel,cantitatea ramasa de anul trecut, 4 litri si s-a achizitionat antigelul; 

D-l Popa Emil arata faptul ca din cauza activitatii desfasurate cunoaste cantitatea si prezinta 

doua elemente respectiv ca un insecticid pentru a stropi o suprafata de 500 ha costa 

aproximativ 60-70 mil/luna(6-7.000 lei); daca era acest impas ca nu sunt bani era normal sa se 

apeleze deoarece sunt copii afectati, nu se pot juca, sunt terase si asa mai departe, dar dl 



primar nu a facut acest lucru, in schimb k-othrine este  un insecticid petrolid care se da in 

spatiile de depozitare, hale, magazii aceasta facandu-si efectul si afara dar destinatia 

insecticidului este de spatii mai sus mentionate; 4l inseamna 8.000 mp, intentia este buna dar 

nu acopera toate acele zone deoarece migreaza in paduri, la Dunare; spune aceste lucruri din 

cauza faptului ca atunci se lauda de CT  de aparatura este josnic deoarece si dp primar a zis 

ca a rezolvat problema tantarilor, lucru care nu este rezolvat, se putea rezolva dar nu se vrea 

sa se lucreze;trebuie facute lucrurile cum trebuie in luna mai atunci cand s-a incalzit daca se 

intervenea cu insecticid sistemic, de petroid era o remanenta de maxim 21-25 de zile in care 

nu mai apareau; trebuie terminat cu aceste bascalii si trebuie lucrat dar conisera ca dl primr nu 

vrea doarece logica personala conduce la tinta alegerilor urmatoare si se doreste o creare in 

lumea cetatenilor cum ca datorita consilierilor locali sunt de vina, lucru de care se inseala 

deoarece este important ce se face intr-un mandat de 4 ani si personal il considera o mare 

dezamagire. 

D-l Primar arata faptul ca acea calmitate cu care se vorbeste da bine la camera, dar trebuie 

spus si adevarul si anume despre faptul ca a apelat la toti consilierii locali la inceputul bugetului 

pentru a-l face impreuna, s-a trimis un reprezentant care fiecare la randul lui au lucrari si afaceri 

de zeci de ori mai importante si mai complicate decat cel pe care l-ati trimis pentru a discuta 

de buget; in legatura cu bascalia considera ca sunt alte unitati de masura al bunului simt; 

cetatenii sunt revoltati deoarece s-au bagat 16 mld in apa si canalizare cand era de datoria 

Companiei de Apa sa o faca conform contractului; 3 mld si ceva asfaltari pe undele strazi care 

nu exista; sa spuna cineva daca s-a venit cu o initiativa catre primar si personal nu a facut sau 

nu a vrut; dezamagirea este reciproca deoarece a zis la un momendat sa se poarte altfel, 

castigandu-i din nou prietenia (dlui Popa) dar persoanele care au injurat acum sunteti de mana, 

personal aceste valente de mandrie sunt altele si personal nu poate sta langa o asa persoana, 

regula de bun simt ca saluta sau da mana si cam atat;  

D-l Popa Emil arata faptul ca nu poate impune o prietenie sau cunostinte iar personal ia de la 

om ce este mai bun nu ce este mai prost; 

D-l Primar  informeaza cu privire la insecticid, 250 de litri inseamna cinci perioade de dat cu 

acel fogar, si personal considera ca a acoprit suficient deoarece s-a dat numai pe strazi  si 

cunaste faptul ca sunt 700 si ceva de ha pe care trebuie actionat dar cu elicopterul este 4.000 

lei plus TVA/ ora iar pentru a putea da, trebuie minim 10 ore plus transportul, deci numai zborul 

costa aproximativ 400 mil, in schimb s-a facut o colecta si s-a reusit sa se dea. 

D-l Ciobanu Lucian comunica ca a fost o apa de ploaie si intreaba ce o sa se faca cand o sa 

se termine toti bani din mandatul sau, bani care se duc la salarii; 

D-l Primar informeaza ca acea apa de ploaie a avut cat de cat efect si a fost din propriile 

buzunare; salariile care au fost votate de C.L.; personal din punctul de vedere considera ca 

este un lucru bun ca s-a actionat din propriile buzunare si nu din bugetul Primariei pentru 

stropirea de tantari dar nu este suficient atat; 

D-na Popescu Sorina comunica ca trebuia stropit la timp. 

D-l Primar informeaza ca nu au fost conditiile meteo favorabile si a trebui sa se opreasca ploile. 

D-na Paun Maria arata faptul ca trebuia consultat internetul pentru a vedea prognoza meteo; 

informeaza faptul ca daca se consulta site-ul Institutului National de Sanatate care are mai 

multe comisii sau directii, una dintre ele fiind comisia nationala pentru boli transmisibile, acolo 

este postata o metodologie de supraveghere a transmiterii unui vector ceva de genul care 

prevedea perioada de supraveghere si monitorizare iunie- octombrie caci tantarii incep sa 

existe de la 10 grade in sus; s-ar multumi ca si in trimestrul III sa se onoreze aceasta utilitate 

fiind o problema de sanatate publica, alerta de tantari este la nivel european datorita schimbarii 

climatice, incalzirea globala, inundatiile duc la aparitia acestora pot fi chiar degenrati si de 

traficul infernal, libera circulatie auto, persoane si bunuri, toate acestea sunt interconectate in 

natura; o alta problema este cea a cainilor deoarece se vrea sa se intample o tragedie, sa fie 

un sfasiat un copil, pentru a se lua masuri; aceste probleme trebuie puse, luate in calcul la 

rectificarea bugetara; prioritati ar fi si curetenia in oras cat si iluminatul, acestea fiind rezolvate; 



fiecare primar a realizat cate ceva, iar pentru a se putea bucura de ele trebuie sa se acorde 

aceasta importanta si sa se reconsidereze atitudinea dlui primar deoarece orice primar in 

functie are obligatia sa continue, sa conserve ce au facut inaintasii iar daca este posibilitatea 

sa  mai faca este foarte bine; ce poate fi mai amblu la nivel de gospodarie mai greu decat ca 

la nivel de familie, unde se platesc utilitatitile, mancarea  daca mai raman bani se mai ia haine 

si daca mai raman bani pleci si in concediu; prioritatile zero trebuie avute in vedere; sa fie 

tratate cu intelepciune de gospodar atat din parte dlui primar cat si a C.L. cat si maturitate 

politica; personal este foarte afectata de tantari si caini; incheie cu un proverb chinezesc si 

anume:,, nemultumirile oamenilor au aproape intotdeauana la baza problemele mici”, deci 

oamenii nu se impiedica de munti ci de pietre, deoarece incomodeaza o pietricica in pantof 

cum de altfel nu poate nimeni pana nu se descalta si arunca pietricica, aceste patru probleme 

mai sus mentionate, reprezinta pietricelele din pantofii multor calafeteni. 

D-l Primar informeaza ca este curatenie in oras, iar in acest moment la nivelul orasului sunt 3 

zilieri, pe alte mandate fiind 700, 500, 300 de zilieri; asa cum pana acum in anii trecuti au fost 

date tratamente pentru tantari cu ce l-ar fi impiedicat personal sa nu dea si anul acesta fiind in 

beneficiul tuturor unde anul trecut s-au luat cainii dupa strada, s-a stropit de tantari, aceste 

lucruri au fost facute datorita faptului ca a existat parte financiara; nu s-a putut da de tantari, 

nu s-a putut face un contract pentru a strange cainii, deoarece trebuie un serviciu de 

specialitate, cu medic veterinar; de pietricica aceea despre care s-a vorbit, acea pietrica fiind 

atunci cand s-a votat bugetul si sa fie banii necesari de functionare, care abia atunci se poate 

trage la raspundere ca au fost bani sa se faca ceva si nu sa facut, respectiv tratamentul pentru 

tantari, caini deoarece au fost chematii consilierii locali dar nu s-au intalnit niciodata. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca dl primar a cerut buget pentru zilieri? 

D-l Primar comunica ca s-au cerut aproximativ suma de 6 mld si s-a acordat la jumatate. 

D-l Presedinte de sedinta  informeaza ca s-au dat bani mai multi deoarece pentru zilieri s-a 

cerut suma de 500 mil iar C.L. a mai dat inca un miliard, avand la dispoztie o suma mai mare 

fata de cea ceruta initial; 

D-l Primar intreaba de banii aceia, pentru cati zilieri ar ajunge? 

D-l Presedinte de sedinta  arata faptul ca pentru data viitoare dl primar sa aduca la cate cursuri 

au fost angajatii Primariei impreuna cu dl Primar. 

D-l Primar informeaza ca poate aduce aceste cheltuieli, deoarece nu a fost nimeni la cursuri. 

D-na Lalescu Merodona comunica faptul ca in legatura cu cladirea de la Ciupercenii Vechi, 

cladirea unde era scoala, ar trebui intretinuta deoarece si in curte este foarte multa iarba iar 

daca se poate sa se taie deoarece in fata cladii, este un parculet unde, in special pe timpul verii 

si a vacantei copii se intalnesc si isi petrec timp acolo si daca se pot reface si acele picturi din 

fata scolii;  

D-l Primar comunica faptul ca acea cladire este proprietatea C.L. dar este data in administrarea 

Ministerului Educatiei, iar deciziile luate cu privire la cladire se iau in consiliul de administratie 

al scolii, in acelasi stadiu fiind si cladirile de la Basarabi si Golenti; cu privire la picturi arata 

faptul ca va urma sa vina baiatul acela de la Maglavit dar trebuie achizitionata vopseaua 

necesara deoarece se incearca acest lucru si pentru parculetul din centrul orasului;  

D-na Lalescu Merodona comunica ca se pot face sponsorizari pentru a se cumpara vopseaua 

deoarece se intalnesc acolo copii si ar fi un lucru bun pentru acestia;  

D-l Primar comunica lamuriri in legatura cu echipa de fotbal privata despre faptul ca acei copii 

sunt intr-adevar ai Calafatului, dar echipa respectiva a jucat si a reprezentat Galicea Mare, iar 

in acest moment duc tratative pentru a reprezenta Cetate, aceste aspecte nu trebuie uitate;  

personal incearca si face toate demersurile pentru ca acesti copii sa ramana in Calafat; 

D-l Minea Ion comunica faptul ca in satul Basarabi,partea de Nord figureaza str,Padurea 

Bascov, str.Coman si apoi pana la silozuri este un drum care este ingust, iar daca s-ar intalni 



doua masini nu ar avea loc sa treaca, tocmi din acest motiv drumul ar trebui un pic mai largit, 

decopertat pentru a avea loc doua autoturisme fiind necesar acest lucru. 

D-na Popescu Sorina informeaza faptul ca Cenaclul Literar nu a renuntat la casa unde se 

intalnesc toti membrii; considera ca nu se decade doar economic ci si moral, spiritual deoarece 

cunoaste ca politicul conduce economicul dar nu se poate trai doar cu stomacul si dormi in pat, 

nu se poate trai in acest fel deoarece fiecare persoana are si suflet; comunica faptul ca fiind 

luna lui M.Eminescu este foarte multumita datorita faptului ca au venit si copii impreuna cu 

Cenaclul Literar, care au recitat poezii la statui lui Mihai Eminescu din parcul de la spital cat si 

pentru marele eveniment, Festivalul Mondial al poeziei la care din pacate nu a putut participa; 

ar trebui luate masuri la Casa presei deoarece se vorbeste foarte urat despre acel spatiu, 

deoarece acolo ar fi ca un fel de randez-vous si ar trebui luate masurile necesare; 

D-l Ciobanu Radu informeaza ca intr-o sedinta a cerui dansul era presedinte de sedinta, a rugat 

pe dl primar ca persoana care locuieste acolo sa fie mutata la blocul ASTRA si Casa presei sa 

fie pentru Cenaclul Literar. 

D-l Traisatru Petre intreaba pe baiatul care filmeaza daca are vreo importanta sau influenta 

asupra ce ar trebui sa apara pe acel aparat sau nu;  

D-l Primar arata faptul ca nu are nicio influenta doarece baiatul filmeaza si preda materialul asa 

cum este. 

D-l Traistaru Petre  arata faptul ca inainte se dorea sa se faca ceva in oras dar acum orasul in 

unele parti nu este curat; sunt unele strazi din oras care sunt foarte curate, acest lucru fiind 

datorita cetatenilor si nu primariei; trebuia sa se intalneasca cu consilierii locali pentru a avea 

discutiile necesare pentru oras;cladirea de la posta nu trebuia lasata in paragina; sunt unele 

locuri din oras care necesita atentia in privinta curateniei, respectiv canalul de jos; considera 

ca s-a facut ceva ce nu trebuia pentru oras; 

D-l Primar arata faptul ca din cauza dansului s-a inchis uzina termica, s-au platit pe o perioada 

de 17 ani datorii pentru centrul facut; s-au desfiintat asociatiile de proprietari deoarece nu se 

poate anvelopa niciun bloc; renovarile de la Muzeu, Primarie si cladirea de la S.U.P. sunt deja 

cazute; informeaza ca s-au primit bani pentru retehnologizare si nu s-au bagat in salarii; a foat 

proiect de stabilizarea solului si s-a asfaltat centura; se pot arunca foarte multe vorbe, dar 

personal a fost respect tot timpul;  comunica faptul ca in legatura cu canalul acela acesta este 

al Companiei de apa si ei ar trebui sa se ocupe de curatenia acestuia; 

D-l Traistaru  Petre informeaza ca nu sunt adevarate aceste lucruri; dupa plecarea de la 

Primarie centru a mai functionat inca doi ani; considera ca nu a fost respectat; a venit cu o fata 

si nu a fost angajata; considera ca din acest motiv este platit pentru a face conduce in oras; 

D-l Primar informeaza ca este platit pentru a face treaba in oras; pe vremea mandatului sau 

erau 532 de oameni in oras acum fiind doar 3; s-au renovat cladirile din Calafat care dupa 10 

ani au cazut; 

D-l Traistaru  Petre considera ca in muzeul reparat de dansul se fac balciuri; 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca Muzeull a fost facut de dl Danacu laudandu-se pe 

reletele de socializare ca dumnealui a renovat Muzeul; 

D-l Traistaru Petre comunica ca nu se va mai face acum ceea ce s-a facut inainte; intreaba pe 

dl primar cand a fost ultima data la gara; 

D-l Primar comunica ca a fost in acea zona dupa ultimele ploi deoarece oamenii de acolo din 

cauza fluvialei a canalului au fost inundati,  

D-l Traistaru  Petre informeaza  ca daca nu se facea fluviala atunci acum erau foarte multe 

balti; si ar trebui luate masuri cu cladirea Postei chiar daca este privata; comunica ca nu ar 

trebui sa-i poarte respect ci sa faca ceva pentru oras; 



D-na Manea Olga se adreseaza cu multumire fata de dl primar si dlui Razvan Georgescu 

deoarece s-a rezolvat problema cu nucul din fata blocului deoarece din cauza crengilor era 

afectat acoperisul, care ploua in apartament;comunica ca dl Catana i-a cerut sa se duca la 

financiar pentru a lua cheia sa deschida poarta pentru a ajunge masina in curte; dl Surcel i-a 

comunicat ca nu trebuia sa stea 30 de anu cu nucii netaiati; prin intermediul acestei sedinte 

transmite dlui Ciolacu si d-lui Rafila sa faca o deplasare si la Calafat pentru a vedea situatia 

din Spitalul Calafat numai sa nu-i muste cainii si sa vina si cu diferiti medici care mai sunt 

necesari spitalului si nu ar mai fi nevoie de dus la diferiti medici la Craiova. 

D-l Ciobanu Radu comunica faptul ca si dumnealui detine un apartament in acea zona si 

considera ca toaletarea nucilor de acolo sa fie intrebati si ceilalti colocatari deoarece personal 

i-ar conveni umbra nucului deoarece se prevad temeraturi foarte ridicate; deoarece se locuieste 

la comun si deciziile ar trebui luate tot la comun si nu ar mai trebui sa vina in sedinte cu diferite 

jigniri si cu amenintarile cu bastonul si sa nu mai fie raportate aceste probleme personale din 

acest motiv ar trebui sa se abtina si sa ia loc. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca aceste probleme tin de dl primar si nu ar trebui sa mai 

vina in sedinte pentru astfel de probleme; 

D-l Voinic intreaba pe dl primar care sunt cele trei realizari finalizate de cand a venit la Primarie, 

pe mandatul sau pentru Municipiul Calafat; 

D-l Primar informeaza ca unul dintre aspecte este retrofigurarea bulevardului din proiectul d-lui 

Ciobanu Lucian  care s-au pus pe spatiu replantarea pomilor pentru a fi toti de aceeasi varsta, 

tip iar orasul va arata foarte frumos pentru o perioada lunga de timp deoarece platanii au o 

lunga durata de timp fiind o zona mare de acoperire a umbrei; cele doua monumente care 

reprezinta istoria Calafatului unde Calafatul este unic in tara deoarece Razboiul de 

Independenta a inceput in Calafat, iar cele doua monumente au fost readuse asa cum trebuie 

pentru a arata in mod decent deoarece inainte erau facute cu tencuiala, lavabil si pusa gresie 

de baie, in acest moment sunt asa cum ar trebui pentru a putea fi puse in orice fotografie a 

unui vizitator in Calafat; urmeaza si alte proiecte de acelasi nivel; urmeaza sa se inceapa 

lucrarile la stadion, cresa, strazile din Ciupercenii Vechi care vor fi asfaltate, toate aceste fiind 

lucruri bune si in beneficiul cetatenilor; mai sunt si alte proiecte care sunt in asteptare, lucruri 

care sunt bune pentru cetateni; s-a largit cimitirul, s-au dat locurile de veci asa cum trebuie; 

locurile de joaca din oras pentru copii; piata industriala;  

D-l Voinic arata faptul ca orasul Calafat nu arata cum ar trebui sa arate un oras de nivelul sau 

si in acest secol;  

D-l Primar arata faptul ca fiecare primar a lasat ceva in urma si personal vrea sa creada ca la 

sfarsitul mandatlui a facut ceva pentru Calafat, iar aceste lucruri pun orasul peste multe alte 

localitati din tara;  

D-l Viceprimar arata faptul ca in 2020 tot 3 erau gazele, drum ocolitor si modernizare port; 

D-l Primar informeaza cu privire la gaze ca nu depinde de Calafat daca gazele ajung si in oras 

dar proiectul este in derulare; cu reabiliatrea portului exista un proiect national care apartine de 

Ape Giurgiu este scos la licitaie de 3 ori dar nu s-a prezentat nimeni pana in acest moment; 

D-l Popa Emil comunica ca la monumentul de jos chiar era necesara refacerea iar la 

monumentul de sus banii aceia nu trebuiau ingropati in monument chiar daca arata frumos 

deoarece erau alte oprtunitati de facut si ar trebui ca timpul cand isi lasa aprenta sa se intervina;  

D-l Primar informeaza ca daca nu se intervenea din cauza degradarii in partea de jos il puteam 

gasi jos, deoarece bazorelieful din cauza reliefului, infiltartiilor de apa si perioada de iarna a 

dus la drgradarea acestuia; pe partea dreapta fusese tencuit la propri si dat cu lavabil si acest 

lucru trebuia sa dispara de acolo; 

D-l Popa Emil intreaba daca a venit pentru o expertiza tehnica  specialista si s-a spus ce ar 

trebui sa se faca;  



D-l Primar comunica ca este proiect facut dar nu era nevoie de expertiza deoarece nu este 

minument istoric. 

D-l Ciobanu Lucian comunica ca este monument istoric dar nu de patrimoniu. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca pavelele au fost incluse tot in proiectul cu monumentul 

sau le-a facut Primaria? 

D-l Primar comunica ca totul a fost in proiectul cu monumentul si Primaria nu a intervenit cu 

nimic. 

D-na Manea Olga intreaba daca se poate muta targul de saptamana unde era inainte si de ce 

apa din oras este mai scumpa fata de alte orase din tara. 

D-l Presedinte de sedinta comunica ca pe mandatul d-lui Traistaru s-a votat si piata sa fie unde 

era targul de saptamana dar nu se ducea nimeni si tocmai din acest motiv a fost mutat in zona 

in care este acum. 

D-l Primar comunica ca lucrurile trebuie facute astfel incat 50+1% din localitate sa beneficieze 

de anumite lucruri, dupa inchiderea targului imediat se face curatenie; pretul apei fiind acelasi 

la nivel de judet, fiind ieftina fata de pretul cum ar trebui sa fie la Calafat deoarece apa de 

Dunare necesita mult mai multe tratamente fata de apa de izvor. 

  
D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local din 

data de 28.06.2023, ora 10:00. 
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